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Moelv ide og næringsforum – protokoll årsmøtet 28.03.2022.                                                

Godkjenning innkalling 

Vedtak: Innkalling godkjent 

 

Valg av ordstyrer og referent 

Vedtak: Erik Slaatsveen og Knut Bakke ble valgt til henholdsvis ordstyrer og referent 

 

Godkjenne årsmelding og regnskap 

 

Årsmelding 

Erik tok oss igjennom årskavalkaden for 2021-2022 med en Power point presentasjon. 

MIN har fått ny hjemmeside som har vært oppe i et år. Den er utarbeidet av Geir Karlsen 

som også er webredaktør. Denne vil være et av de viktigste verktøyene for MIN fremover for 

å dele de saker som det jobbes med. Denne kan også benyttes til å komme med innspill til 

saker som MIN kan jobbe med. 

MIN har en viktig rolle kontakt og høringsinstans overfor Ringsaker kommune. Framover er 

det viktig å opprettholde og videreutvikle det gode forholdet. 

Erik brukte saker som det jobbes med som en form for årsmelding som årsmøte godkjente. 

 

Saker som MIN har vært /er involvert i. 
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Langsiktige saker er prioriterte arbeidsområder. 

 

Vedtak: Årsmøtet godkjente årsmeldingen. 

 

 

 

 

Regnskap 

Magnus Medlien orienterte om regnskapet for 2021. 

I 2021 ble driftsresultat minus kr 22 460,- og saldo pr 31.12 2021 ble kr.: 107 808,- 

 

Vedtak: Årsmøtet godkjente regnskapet for 2021. 

 

 

Fastsettelse av årskontingent 

Styret foreslo å videreføre kontingenten: Kr 200 for enkeltmedlemmer og kr 1000 for 

bedrifter. 

Vedta: Årsmøtet vedtok styrets forslag. 

 

Innkomne saker 

 

Det var ingen innkomne saker. 
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Valg 

Dag Kåshagen og Erik Slaatsveen  har sagt fra seg sine verv. 

*(Erik Slaatsveen har sagt seg villig til og være med i en overgangs fase utover høsten.) 

 

Forslag til styre: 

 

 
 

 

Årsmøtet foreslo to kandidater til styret: 

 

Anita Rud Rosenborg 2 år 

John Retzius 1år                 *(Har sakt seg villig til og overta leder rolla etter Erik.) 

 

 

 

Revisor: Jørgen Gudbrandsen 2 år 

 

 

Valkomité 

Paal Bergsodden 1 år 

Per S. Heggelund 2 år 

 

Nytt styre ble valgt ved akklamasjon. Det samme gjelder revisor og valgkomite. 

 

Årsmøtet avsluttet. 
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I forkant av årsmøtet ble det holdt medlemsmøte:  
 

 

Hvorfor trenger vi Mjøssykehuset? 

 

 

 

Styret har invitert Dag Frode Kjernlie, Avdelingssjef/Overlege 

Luftambulanse, Prehospital divisjon Sykehus Innland til møtet.  

 


